
Szanowni PaństwoPrzypominamy, iż od 1
sierpnia bieżącego roku ruszyło 7
nowych linii autobusowych o długości
ponad 417 km

– Decyzję o uruchomieniu tych połączeń podjęliśmy z uwagi na „potrzeby
przewozowe” zgłaszane przez mieszkańców powiatu sierpeckiego – powiedział
Starosta Andrzej Cześnik. Umowy z operatorami zostały podpisane w ramach
projektu „Fundusz rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności
publicznej”. Przewozy są płatne, lecz ich cena jest dzięki temu
dofinansowaniu przystępna dla każdego mieszkańca powiatu.
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